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Radna Rady Miasta Woclawek

Wloclawek. dnia 3l stvcznia 2018 r.

Sz.P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miask Woclawek

Interpelacja

Zwtacam sig z uprzejm4 pro6b4 o rozwazenie moZliwodci wygospodarowania drodk6w

finansowych na zakup 4 komplet6w o&ieZy ochronnej dla wloclawskich funkcjonariuszy

policji, petniqcych sfuzbg na quadach.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o poz).tywTte r ozpatrzente powyhszej prosby.
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